
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی فارس بیان داشت: در سال جاری تاکنون بالغ بر یک میلیارد و 8 میلیون دلار جلب سرمایه گذاری خارجی در 
استان صورت گرفته است. بابک دایی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: در این زمینه رتبه نخست کشور را در اختیارداریم.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی فارس همچنین گفت: امسال 260 فرصت سرمایه گذاری در بخش های مختلف اقتصادی استان تدوین شده و 
قابل ارائه به متقاضیان سرمایه گذاری است. دایی درزمینه استفاده از تسهیلات فاینانس و سرمایه گذاری خارجی گفت: پروژه های اولویت دار 
میلیارد دلار مشخص شده است که شناسایی مجوزهای کسب وکار و احصای قوانین مخل  به میزان 6.2  با حجم تأمین مالی موردنیاز  استان 
کسب وکار در استان نیز اولویت دارد. نایب رئیس مرکز خدمات سرمایه گذاری استان فارس همچنین در بیان اقدامات صورت گرفته در حوزه 
نظارت مالی گفت: استقرار خزانه داری الکترونیک در خزانه معین استان و حذف چک در پرداخت های دولتی و همچنین شناسایی و ثبت 78 

درصد از اراضی و املاک در اختیار دستگاه های اجرایی استان در سامانه جامع اموال دستگاه های اجرایی انجام شده است.
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روزنامه

تحلیل خبر  
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

یادداشت روز

اسلامی  شورای  رئیس  سخنان 
شهر شیراز که از اهالی ریشه دار 
خود  پرآوازه  شهر  به  دل بسته  و 

است، جای تأمل بسیار دارد.
ارزشمند  بسیار  طرح های  اجرای 
زیست محیطی، جلوگیری از تغییر 
قصرالدشت،  باغات  کاربری 
و  محوری  خیابان های  بازآفرینی 
پادگان های  خروج  شهر،  اصلی 
مرکزی  محدوده  از  نظامی 
و  تاریخی  بافت  احیای  شهر، 
شیراز،  کلان شهر  اصلی  هسته 
شیراز  هویت زدایی  از  ممانعت 
تخریب  و  مختلف  بهانه های  به 
از  مانده  به جای  ارزشمند  آثار 
تاریخی،  گوناگون  دوره های 
شورای  اعضای  فکری  استقلال 
شهر و ... همه و همه موضوعات 
و مسائلی است که بارها و بارها 
به آن ها  متمادی  و طی سال های 
نقد  موردبحث،  و  شده  پرداخته 
این  اما  است  قرارگرفته  نظر  و 

که  مانده  بی پاسخ  همچنان  سؤال 
چرا با وجود تأکید مکرر اعضای 
شوراهای اسلامی در تمام دوره ها 
تکراری  قول های  و  وعده  و 
مسئولان ذی ربط، همچنان برخی 
تخریب  به  بی پروا  و  قدرتمند 
آثار تاریخی و محو هویت اصلی 
شیراز می پردازند و همواره حرف 
چرا  می زنند؟!  را  آخر  و  اول 
ریه  نابودی  ناظر  و  شاهد  هنوز 
کردن  یکسان  خاک  با  و  شهر 
بازآفرینی  چرا  هستیم؟!  باغ ها 
خیابان های مرکزی و شریان های 
اصلی شهر توسط برخی که همیشه 
و  توقف  با  دارند،  قرار  سایه  در 
چرا  می شود؟!  مواجه  مخالفت 
مخالفان  با  مقابله  یارای  را  کسی 
انتقال پادگان های نظامی از سطح 
شهر نیست؟! و ده ها چرای دیگر 
در  و  مانده  بی پاسخ  تاکنون  که 
باقی مانده  ابهام و تردید  هاله های 

است!

مدیرکل انتقال خون فارس از اهدای 
157 هزار واحد خون از طرف مردم 
از ابتدای سال تا 10 اسفندماه جاری 
در فارس خبر داد که نسبت به سال 

گذشته تغییری نداشته است.
سرویس خبری/ مریم زارع خفری: 
جمع  در  کریمی  محمدحسین 
از  خون گیری  گفت:  خبرنگاران 
افراد به صورت رایگان انجام می شود 
نیز  بیمارستان ها  در  خون  این  و 
به صورت رایگان در اختیار بیماران 
بخشی  بیمه ها  تنها  و  می گیرد  قرار 
از هزینه های آزمایشات برای تأیید 

سلامتی خون ها را می پردازند.
وی با اشاره به استفاده از مدرن ترین 
در  گفت:  آزمایشگاهی  تجهیزات 
تعداد  خون گرفته شده  نمونه های 
بسیار کمی آلوده به HIv و هپاتیت 

بوده که همگی معدوم شد.
کریمی ادامه داد: هم اکنون به دلیل 

بیمارستان ها  در  بالا  خون  استفاده 
ازنظر ذخیره خونی در تمام گروه ها 
در وضعیت بحرانی قرار داریم و از 
مردم می خواهیم با مراجعه به مراکز، 

خون اهدا کنند.
گرفته شده  خون های  وی  گفته  به 
را می توان بین 4 تا 6 هفته می توان 
اهداشده  پلاکت  از  و  کرد  استفاده 
است  قابل استفاده  روز   3 تا  نیز 
مانند  جراحی ها  برخی  در  هرچند 
قلب باید خون تازه و زیر 10 روز 
انتقال  مدیرکل  باشد.  گرفته شده 
خون گیری  مورد  در  فارس  خون 
قوامی  پایگاه  گفت:  نوروز  ایام  در 
اما  است؛  باز  ایام  این  در شیراز در 
پایگاه نمازی تنها در 4 روز اول و 
و  است  تعطیل   13 و   12 روزهای 
باقی روزها پذیرای مردم است.  در 
وی ادامه داد: پایگاه انتقال خون در 
لارستان،  آباده،  فسا،  شهرستان های 
آماده  نیز  و کازرون  داراب  جهرم، 
پایگاه  تنها  و  هستند  خون گیری 
روزهای  در  کازرون  شهرستان 

تعطیل رسمی نوروز، بسته است.
ادامه داد: لارستان بیشترین  کریمی 

خون اهدایی استان را داشته است.
زلزله  در  فارس  مردم  افزود:  وی 
اهدا  خون  واحد   500 کرمانشاه 

کردند.

رئیس هیئت پزشکی ورزشی فارس 
گفت: در نشست مسئولان هیئت های 
پزشکی ورزشی که اخیراً در تهران 
به عنوان  فارس  استان  شد،  برگزار 
قطب خدمات درمانی برای استان های 

همجوار خود انتخاب شد.
در  باشتی،  کاوه  ایرنا،  گزارش  به 
کرد:  بیان  خبرنگاران  با  گفت وگو 
فارس  پزشکی  هیئت های  عملکرد 
موفقیت آمیز  گذشته  سال های  در 
با  می کوشیم  نیز  ما  و  است  بوده 
نیروهای  از  استفاده  و  برنامه ریزی 

توانمند این روند را ادامه دهیم.
ضد  کمیته  تشکیل  گفت:  وی 
از  درست  استفاده  دوپینگ، 

مربیان  آموزش  و  مجاز  مکمل های 
از  ورزشی  مختلف  رشته های  در 
دیگر برنامه های هیئت برای کاهش 

آسیب دیدگی ورزشکاران است.
باشتی گفت: میزان بیمه ورزشکاران 
در سال 97 افزایش نمی یابد و برای 
هزار   150 مبلغ  همان  ورزشکار  هر 

ریال دریافت خواهد شد و 
شکل  فدراسیون  تصمیم  اساس  بر 
بیمه ورزشکاران در سال جدید تغییر 
بیمه شوند  کرد و هر زمان در سال 
به مدت 365 روز محاسبه خواهد شد. 
رئیس هیئت پزشکی ورزشی فارس 
گفت: این استان 180 هزار ورزشکار 

بیمه شده تا پایان سال 96 داشت.

رئیس سازمان پژوهش و برنامه ریزی 
آموزشی با اشاره به تحت الشعاع قرار 
گرفتن اهداف تربیتی در دوره دوم 
متوسطه در پی پررنگ شدن کنکور 
اعتباری  کنکور  گفت:  سراسری 
داده  آموزشی  مؤسسات  به  پوشالی 
آموزان  دانش  که  هستیم  شاهد  و 
بلکه  دانش خود  به  اتکا  با  نه صرفا 
دانشگاه  وارد  تست زنی  مهارت  با 
به  را  افراد  سرنوشت  ما  و  می شوند 
کنکور گره زده ایم. حجت الاسلام و 
المسلمین محی الدین بهرام محمدیان 
اشاره  با  ایسنا،  با  گفت وگو  در 
و  سراسری  کنکور  چالش های  به 
آموزان  دانش  برای  آن  آسیب های 
مافیایی  کنکور،  پشت  کرد:  اظهار 
پیشبرد  مانع  که  است  شده  ایجاد 
اهداف  و  می شود  کارها  درست 
دوم  دوره  در  بویژه  را  تربیتی 
متوسطه تحت الشعاع قرار داده است. 

وی افزود: در سال های گذشته بعضا 
کنکور  حذف  برای  راهکارهایی 
عزم  متاسفانه  اما  کرده ایم  پیشنهاد 
وجود  کنکور  حذف  برای  جدی 
و  پژوهش  سازمان  رئیس  ندارد. 
به  اشاره  با  آموزشی  برنامه ریزی 
اینکه قانون حذف کنکور در مجلس 
که  آنها  اما  شده  مصوب  دولت  و 
بایــد این مصوبه را اجرا کنند آگاه 
مافیایی  فشار  گروه های  که  هستند 
مگر  شود،  درست  کار  نمی گذارند 
آنکه مجلس و دولت مقاومت کنند 

و پای این تصمیم اجرایی بایستند.

پشتیبانی  و  مدیریت  توسعه  معاون 
درباره  وپرورش  آموزش  وزارت 
فرهنگیان  به  پرداختی  وام های 
گفت: توافق نامه ای با بانک داریم؛ 
تفاهم نامه برای پرداخت یک بانک 
دیگر هم انجام شده است و به زودی 
وام های  پرداخت  برای  بخشنامه ای 
۳۰ میلیون تومانی نیز اعلام می شود.

و  رسانی  اطلاع  مرکز  گزارش  به 
و  آموزش  وزارت  عمومی  روابط 
های  وام  مورد  در  الهیار  پرورش، 
گفت:  نیز  فرهنگیان  به  پرداختی 
توافق نامه با بانک را داریم و تفاهم 
نامه برای پرداخت یک بانک دیگر 
به  بخشنامه  و  است  شده  انجام  هم 

 ۳۰ وام های  پرداخت  برای  زودی 
میلیون تومانی نیز انجام می شود.

پشتیبانی  و  مدیریت  توسعه  معاون 
اظهار  وپرورش  آموزش  وزارت 
باشگاه  اندازی  راه  و  ایجاد  داشت: 
ویژه پیشکسوتان در همه استان ها 
برنامه های مهم است و در همه  از 
استان ها شاهد راه اندازی این مراکز 

خواهیم بود.
است مجموعه مذکور  به ذکر  لازم 
ظرفیت  با  پذیرایی  سالن  دارای 
 ۲۴  ، کنفرانس  سالن   ، نفر   ۵۰۰
و  نفر   ۱۰۰ ظرفیت  با  سوئیت 
ایجاد  خاص  معماری  و   طراحی 

شده است.

بهداشت  وزارت  بهداشت  معاون 
پزشک  برنامه  اجرای  نحوه  درباره 
خانواده در سال ۹۷ با توجه به کاهش 
سال  بودجه  در  برنامه  این  اعتبارات 
دکتر  کرد.  ارائه  توضیحاتی  آینده 
علیرضا رئیسی در گفت وگو با ایسنا، 
افزایش  درخواست  رد  به  اشاره  با 
برنامه  اعتبارات  میلیاردی   ۱۰۰۰
پزشک خانواده در بودجه سال ۹۷ از 
سوی مجلس شورای اسلامی، گفت: با 
این اتفاق نمی توانیم ۱۲ گام پیش بینی 
شده برای پیشبرد پزشک خانواده را 
پیش  شده  تعیین  که  اعتباری  این  با 
کاملا  که  درحالیست  این  بریم، 
شده  مشخص  اجرایی مان  گام های 
است و به این ترتیب برنامه هایمان را 

متناسب با اعتباراتی که در اختیارمان 
بیان  با  وی  می بریم.  پیش  است، 
درباره  بهداشت  وزارت  برنامه  اینکه 
است،  شده  مشخص  خانواده  پزشک 
شده  تعیین  تکالیف  طرفی  از  افزود: 
باید  توسعه هم حتما  برنامه ششم  در 
باید  اما  شوند،  عملیاتی  و  اجرایی 
تا   باشد  داشته  وجود  هم  آن  اعتبار 
دهیم.  انجام  را  اقدامات  این  بتوانیم 
بهداشت  وزارت  بهداشتی  معاون 
بود  اعلام کرده  رئیسی  این  از  پیش 
که ۱۲ گام برای اجرای نظام ارجاع، 
پزشک خانواده و پرونده الکترونیک 
در صورت  تعریف شده که  سلامت 
عملی  نیاز،  مورد  اعتبار  نشدن  تامین 

نخواهند بود.

با  بهداشت  وزارت  درمان  معاون 
سالیانه سرطان  بروز  موارد  به  اشاره 
حاضر  حال  در  گفت:  کشور،  در 
۱۴۵ مرکز نوع یک درمان سرطان، 
۳۰ مرکز درمانی نوع دو و ۱۵ مرکز 
سطح  در  سرطان  درمان  پیشرفته 
گزارش  به  دارند.  فعالیت  کشور 
در  بابایی  جان  قاسم  دکتر  ایسنا، 
درمانی  پروژه های  افتتاح  حاشیه 
سمنان در جمع خبرنگاران از افزایش 
پیرشدن کشور  جمعیت سالمندان و 
به عنوان عاملی مهم در افزایش بروز 
با  گفت:  و  برد  نام  سرطان  بیماری 
افزایش میانگین سن جمعیت، موارد 
بروز سرطان نیز افزایش می یابد. وی 
بیمار  هزار   ۱۰۰ سالانه  افزایش  از 
سرطانی جدید به تعداد بیماران مبتلا 
افزود:  و  داد  خبر  به سرطان کشور 
به   ۲۰۳۰ سال  تا  متاسفانه  آمار  این 
سالانه ۱۵۰ هزار نفر افزایش می یابد.

بیان  با  بهداشت  وزیر  درمان  معاون 
زندگی  به  امید  شاخص  دو  اینکه 
مستقیمی  رابطه  سنی  میانگین  و 
گفت:  دارند،  سرطان  افزایش  با 
و  زندگی  به  امید  که  میزان  هر  به 
میانگین سنی در جامعه افزایش یابد، 
آن  در  سرطان  بیماری  بروز  امکان 
همچنان  می یابد؛  افزایش  نیز  جامعه 
یافته ای  توسعه  امروز در کشور  که 
بالایی  سنی  میانگین  که  ژاپن  مانند 
پیر  کشورهای  از  یکی  و  داشته 
محسوب می شود و موارد سرطان در 
وزیر  درمان  معاون  بالاست.  آن ها 
مراکز  اینکه  به  اشاره  با  بهداشت 
درمان سرطان در بسیاری از استان ها 
فعالیت دارند، افزود: در حال حاضر 
۱۴۵ مرکز نوع یک درمان سرطان، 
۳۰ مرکز درمانی نوع دو و ۱۵ مرکز 
سطح  در  سرطان  درمان  پیشرفته 

کشور فعالیت دارند. تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

رئیس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی مطرح کرد؛

اعتبار پوشالی کنکور به موسسات آموزشی
فشارگروههایمافیاییبرایجلوگیریازحذفکنکور

ابلاغ بخشنامه پرداخت وام ۳۰ میلیون 
تومانی به فرهنگیان؛ به زودی 

رد درخواست افزایش ۱۰۰۰ میلیاردی بودجه 
»پزشک خانواده«

سرانجام12گامبرنامهدرسال97

معاون وزیر بهداشت مطرح کرد؛

 فعالیت ۱۵مرکز پیشرفته درمان سرطان 
در کشور

استاندار بوشهر گفت: باید ورودی های فاضلاب 
باید  مهم  این  و  مسدود  می شود  دریا  وارد  که 

به صورت اورژانسی عملیاتی شود.
استانداری  عمومی  روابط  کل  اداره  گزارش  به 
شورای  نشست  در  گراوند  عبدالکریم  بوشهر، 
تأکید  با  بوشهر  استان  آب  منابع  از  حفاظت 
آشامیدنی  و  کشاورزی  آب  کیفیت  برپایش 
بررسی های  اساس  بر  داشت:  اظهار  بوشهر  استان 
انجام شده و پایش نتایج آزمایشات، آب آشامیدنی 
استان مشکلی ازلحاظ کیفی ندارد ولی پایش آب 

به صورت مستمر مورد تأکید و ضروری است.
موجود  آب های  از  استفاده  بر  تأکید  با  وی، 
زیرزمینی و سطحی مناطق مختلف برای تأمین آب 
کشاورزی گفت: با توجه به اینکه ظرفیت مناطق 
است  متفاوت  این آب ها  از  استفاده  برای  مختلف 
برای بهره وری مطلوب از این آب ها طرح جامع 

مناطق  ظرفیت های  اساس  بر  سبز  فضای  توسعه 
استان بوشهر تدوین و اجرایی شود.

استاندار بوشهر با تأکید بر توجه به الگوی کشت 
محصولات مختلف  کشاورزی بیان کرد: استفاده از 
منابع آب استان بوشهر با الگوی آبیاری فضای سبز 
مبنا قرار می گیرد. گراوند جلوگیری از آلودگی های 
زیست محیطی دریا را امری مهم و ضروری دانست 

فاضلاب که  ورودی های  باید  تأکید کرد:   و 
وارد دریا می شود مسدود و این مهم باید به صورت 

اورژانسی عملیاتی شود.
بر تصمیم گیری در مورد پسماندها  تأکید  با  وی، 
خاطرنشان کرد: برای بهره وری مطلوب از پسماندها 
تصمیم گیری ها باید عملیاتی و اجرایی شود در این 

حوزه جذب سرمایه گذار مورد تأکید است.
خروجی  از  بهره وری  طرح های  بوشهر،  استاندار 
قرارداد  مورداشاره  را  فاضلاب  تصفیه خانه  از  آب 
و تأکید کرد: آب خروجی از تصفیه خانه فاضلاب 
آن  طرح های  تصمیم گیری ها   اساس  بر  باید 

عملیاتی و اجرا شود.
گراوند با تأکید بر تسریع در اجرای خط انتقال آب 
شهرستان  مردم  نگرانی  باید  افزود:  جم  شهرستان 
تأمین آب آشامیدنی در کوتاه ترین زمان  جم در 

برطرف شود.

با  بویراحمد  استاندار کهگیلویه و 
اشاره به این که طرح های گردشگری 
نباید دستاویزی برای تغییر کاربری ها 
کارخانجات  جامع  طرح  گفت:  شود. 
تولید شن و ماسه استان مطالعه و تهیه 
شود. به گزارش روزنامه طلوع به نقل 
از روابط عمومی استانداری کهگیلویه 
در  احمدی  علی محمد  بویراحمد،  و 
استان،  توسعه  و  برنامه ریزی  شورای 
را  ماسه  و  شن  کارخانجات  موضوع 
همیشگی  و  جدی  مشکلات  از  یکی 
این استان بخصوص در شهرستان های 
بویراحمد و دنا برشمرد و افزود: طرح 
جامع  راهبردی استقرار کارخانجات 

آن  موضوعات  استان  ماسه  و  شن 
مطالعه، بازنگری و تدوین شود.

وی اظهار داشت: در این طرح موضوع 
یا  و  ویژه  صنعتی  ناحیه  یک  ایجاد 
متمرکز برای کارخانجات شن و ماسه 
باشند  پراکنده  به صورت  اینکه  یا  و 
برای  و  گیرد  قرار  دقیق  موردمطالعه 
برنامه ریزی  شورای  به  نهایی  تصمیم 
استان ارائه شود. استاندار بابیان اینکه، 
استقرار  برای  طرح  این  پرتوکل 
که  باشد  به گونه ای  کارخانجات 
فرصت برابر را برای همه کارخانجات 
تا  طرح  این  کرد:  تأکید  کند،  ایجاد 
 نیمه دوم اردیبهشت ماه سال 97 آماده 

شود.
رئیسی  قلعه  شهر  جامع  طرح 

موردبررسی قرار گرفت
جامعه  طرح  استاندار  حضور  با 
مشاور  سوی  از  رئیسی  قلعه  شهر 
شورای  جلسه  در  و  شد  مطرح  طرح 
برنامه ریزی موردبررسی قرار گرفت.

باید  طرح  این  در  گفت:  احمدی 
مطالعات  و  جمعیت  شاخص ها،  رشد 
و  دیده  منطقی  به صورت  اجتماعی 

پیش بینی می شد. 
آمار  باید  اینکه،  بابیان  استاندار 
کشوری مبنای این طرح قرار بگیرد، 
تأکید کرد: با توجه به اینکه، محدوده 

طبیعی  منابع  به  منتهی  اغلب  شهر 
و  طراحی  در  باید  می شود  جنگل  و 
حریم  کاربری ها،  تغییر  آن  تدوین 
دیده  به خوبی  طبیعی  منابع  و  جنگل 

شود.
مهم اند؛  گردشگری  طرح های 
تغییر  برای  دستاویزی  نباید  اما 

کاربری ها شوند
ظرفیت  به  توجه  با  گفت:  استاندار 
گردشگری استان به طرح های توسعه 
می دهم  اهمیت  استان  در  گردشگری 
برای  نباید دستاویزی  این طرح ها  اما 
تغییر کاربری ها و سوءاستفاده از منابع 

ملی شود.

رئیس شورای شهر شیراز گفت: 
تغییر  اجازه  شرایطی  هیچ  تحت 
 ۱ گروه  باغات  تفکیک  و  کاربری 

شیراز را نمی دهیم. 
زارع خفری:  مریم  سرویس خبری/ 
احمدرضا دستغیب در نشست خبری 
شیراز  شهر  شورای  فعالیت های 
افزود: محورهای مختلفی برای توسعه 
قرارگرفته  مدنظر  گردشگری شیراز 
که به سمت پارک سازی و فضای 
ادامه  وی  می کنیم.  حرکت  سبز 
زند،  خیابان  بازآفرینی  محور  داد: 
قرار  مدنظر  و...  انقلاب  قصردشت، 
دارد. رئیس شورای شهر شیراز بابیان 
اینکه برخی به پارک سازی و فضای 
مگر  گفت:  دارند،  اعتراض  سبز 
پل سازی برای شهر سودی دارد، تنها 
تردد شهری  ترافیک و  از  ۲ درصد 
ساخت  اما  است  پل ها  از  استفاده  با 
و  نشاط  روحیه  ایجاد  باعث  پارک 
داد:  ادامه  دستغیب  می شود.  شادابی 
خیابان  در  ترافیک  دلایل  از  یکی 
که  است  پزشکان  مطب  وجود  زند 
طرح های  مشکل  این  رفع  برای 

مختلفی مدنظر است که یکی از این 
در  ترافیک  طرح  راه اندازی  مباحث 
محور خیابان زند است. وی در بخش 
به  اشاره  با  خود  سخنان  از  دیگری 
خارج  به  پادگان ها  انتقال  موضوع 
میان مراقب  این  از شهر، گفت: در 
هستیم که زمین های پادگان ها تبدیل 
و  بلندمرتبه سازی  تجاری،  مراکز  به 
هتل نشود و برای رسیدن به این مهم 
هماهنگی های لازم با مسئولین نظامی 
شهر  شورای  رئیس  است.  انجام شده 
داد: تحت هیچ شرایطی  ادامه  شیراز 
کاربری  تغییر  و  تفکیک  اجازه 
باغات گروه ۱ را نمی دهیم. وی در 
نیز  شیراز  تاریخی  بافت  خصوص 
دلیل  به  شیراز  تاریخی  بافت  گفت: 
سال های  طی  مسئولین  ای  بی توجه 
درحال  هم  امروز  و  تخریب  گذشته 
نمونه  درحالی که  است  رفتن  بین  از 
ونیز  شهر  در  شیراز  تاریخی  بافت 
یادآور  دستغیب  است.  قابل مشاهده 
استاندار،  میان  تفاوتی  قانون  شد: در 
سرهنگ، آیت الله و... وجود ندارد و 
تاریخی  اثر   ۲ تخریب کنندگان  باید 

معرفی شوند و در این راستا شکایت 
شد:  یادآور  وی  است.  مطرح شده 
زمانی که فرمانده نظامی را به منطقه 
افسوس  باید  نمی دهند  راه  تخریب 
و  منطقه  تخریب  برای  اما  خورد 
هستیم. نگران  قدیم  بافت  کلیات 

تأکید  شیراز  شهر  شورای  رئیس 
دارد  امکانات  انتظامی  نیروی  کرد: 
نکرده  پیدا  ورود  اجازه  چگونه  و 
دستغیب  دارد.  تعجب  و  سؤال  جای 
افزود: کسی که تفنگ و ابزار دارد 
البته  تخریب ها  با  کند  مقابله  باید 
مسئولیت بر گردن ما نیز وجود دارد 
نوروز  ایام  در  که  هستیم  نگران  اما 
شاهد تخریب های بیشتری باشیم. وی 
تصریح کرد: پیمانکار مربوطه حتی 
معابر مربوط به شهرداری را مسدود 
انتظامی  و  قضایی  دستگاه  و  کرده 
باید در این بخش ورود کند. رئیس 
شورای شهر شیراز تأکید کرد: یک 
حضور  با  مشترک  خبری  کنفرانس 
میراث،  مدیرکل  انتظامی،  فرمانده 
شود.  برگزار  و...  قضایی  مسئولین 
دستغیب در بخش دیگری از سخنان 

جلسه   ۳۲ تاکنون  شد:  یادآور  خود 
داشتیم  مصوبه  مورد   ۱۱۱ و  علنی 
۸۵ مورد بازدید از اماکن مختلف و 
حدود  کمیسیون  هر  جلسات  تعداد 
۴۰ مورد بوده است.وی تصریح کرد: 
شورای  وارد  امید  لیست  اکثریت 
استقلال فکری کامل  اما  شهر شدند 
که  داشت  توجه  باید  و  دارد  وجود 
شورا  رئیس  و  نیست  پادگان  شورا 
نظم  مسئول  بلکه  نیست  فرمانده  هم 
شورای  رئیس  است.  شورا  داخلی 
جلسه  هیچ  کرد:  تأکید  شیراز  شهر 
و هماهنگی برای رأی دادن به یک 
طرح از قبل وجود ندارد و هیچ کس 
 تحت تأثیر رفتارها و سخنان بیرونی 

نیست.

معاون عمران، توسعه امور شهری 
گفت:  کشور  وزارت  روستایی  و 
دولت در سال جدید هزینه ۵۰ درصد 
نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی در 
کلان شهرها و شهرهای بزرگ کشور 

را پرداخت می کند.
با  گفت وگو  در  افشانی  محمدعلی 
اظهار  شیراز،  در  تسنیم  خبرنگار 
محل  از  کرد  مقرر  دولت  داشت: 
نوسازی   برای  سوخت  صرفه جویی 
به  مربوط  عمومی  حمل ونقل  ناوگان 
کامیون ها  و  مینی بوس ها  اتوبوس ها، 
شهرهای  و  کلان شهرها  داخل  در 
شهرهایی  تمام  همچنین  و   بزرگ 
است که دارای اتوبوس و مینی بوس 
داده  اختصاص  لازم  اعتبار  هستند،  
از  نیمی  اینکه  به  اشاره  با  وی  شود. 
این اعتبار را دولت پرداخت می کند 

یک  خرید  برای  به عنوان مثال  افزود: 
میلیون   850 آن  قیمت  که  اتوبوس 
تومان  میلیون    425 است  تومان 
توسط دولت به صورت بلاعوض، 20 
درصد را مالک و 30 درصد دیگر نیز 
پرداخت  بانکی  تسهیلات  به صورت 
می شود و این  اقدام مؤثری در حوزه 
عمومی  حمل ونقل  ناوگان  نوسازی 
استان ها  همه  امیدواریم  که  است 
به ویژه شیراز نیز از آن بهره مند شوند.
معاون وزیر کشور همچنین در مورد 
کلان شهرها  در  ریلی  خطوط  توسعه 
اهمیت  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان 
رئیس جمهور،  شخص  که  خاصی 
به  مسئولان  سایر  و  کشور  وزیر 
در  دارند،  عمومی  حمل ونقل  توسعه 
 500 و  هزار  پنج  آینده  سال  بودجه 
برای حمل ونقل  اعتبار  تومان  میلیارد 

 50 که  داده شده  تخصیص  عمومی 
است  شهری  قطار  برای  آن  درصد 
دولت  توسط  نیز  دیگر  درصد   50 و 
به صورت بلاعوض پرداخت می شود.

افشانی خاطرنشان کرد: علاوه بر این 
موضوع با مصوبه شورای اقتصاد، باید 
کلان شهرها  برای  واگن  هزار  دو 
حدود  تعداد  این  از  که  شود  تأمین 
و  تهران  شهر  به  مربوط  عدد  هزار 
مابقی برای شهرهای اصفهان، شیراز، 
کلان شهرها  سایر  و  مشهد  تبریز، 
است. معاون وزیر کشور بابیان اینکه 

که  واگنی  میزان  آینده  سال  از 
اساس  بر  می شود  داده  شهر  هر  به 
قطار  کیلومتر  میزان  بهره برداری 
شهری آن کلان شهر است گفت: هر 
تلاش  که  استان  مرکز  و  شهرداری 
بیشتری  کیلومتر  و  کرده  بیشتری 
متناسب  برساند  بهره برداری  به  نیز 
با جمعیت آن شهر، تعداد واگن های 

بیشتری به آنان اختصاص می یابد.
واگن  بحث  در  اینکه  بابیان  وی 
سال  در  که  قراردادی  با  نیز،  سازی 
باید  55 درصد  منعقد می شود  آینده 
پیش ازاین  گفت:  شود  سازی  داخلی 
واگن  ساخت  درصد   30 تا   25 تنها 
داخلی داشتیم که این مهم به بیش از  
این وضعیت  با  و  50 درصد می رسد 
وجود  کشور  در  قطار  تولید  امکان 

دارد.

رئیس شورای شهر شیراز:

تغییر کاربری باغات نداریم
برخوردباتخریبکنندگانبافتتاریخی

مدیرکل انتقال خون فارس خبر داد؛
اهدای ۱۵7 هزار واحدی خون در فارس

وضعیتبحرانیدرذخیرهخون

فارس، قطب خدمت رسانی پزشکی ورزشی 
به استان های همجوار شد

استاندار بوشهر:

مسدود شدن ورودی فاضلاب به دریا به صورت اورژانسی عملیاتی شود

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

طرح های گردشگری نباید دستاویزی برای تغییر کاربری ها شود
طرحجامعکارخانجاتتولیدشنوماسهاستانمطالعهوتهیهشود

رئیس شورای شهر شیراز:

تغییر کاربری باغات نداریم
برخوردباتخریبکنندگانبافتتاریخی

۵۰ درصد هزینه نوسازی ناوگان حمل ونقل عمومی توسط دولت 
پرداخت می شود

سرمایه گذاری خارجی در فارس به یک میلیارد و 8 میلیون دلار رسید

از  هر  دری  کلامی


